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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
  
KLASA: 024-05/22-01/12 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-12 
Rijeka, 28. lipnja 2022. godine 

 
ZAPISNIK 

S 36. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 28. lipnja 2022. godine (utorak) održana je 36. sjednica VMO Kozala, s početkom u 
16,30 sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Sanjin Matijević, predsjednik VMO 
- Kristian Starčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Milan Francetić, član VMO 
- Filip Jakovac, član VMO 
- Ines Mijić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 
 
 
Usvajanje zapisnika s 35. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje izvješća o održanom programu rada VMO Kozala “Dan MO Kozala” 
2. Usvajanje programa rada VMO Kozala za 2023. godinu 
3. Razno 

 
Sjednica je započela u 16,30 sati. Predsjednik VMO Sanjin Matijević otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević je još jednom podsjetio sve prisutne članove kako je 
uspješno održana programska aktivnost „Dan MO Kozala“ u subotu 4. 6. 2022. godine s 
početkom u 17,00 sati. Iskazao je zadovoljstvo što se uspjelo realizirati sve što je bilo i 
predviđeno programom. Aktivnosti su započele u 17,00 sati polaganjem vijenca na spomenik 
braniteljima u Domovinskom ratu u Parku Zvonimira Škerla od strane članova Vijeća MO 
Kozala. Zabavni dio programa započeo je u 18,00 sati podjelom zahvalnica i nagrada za 
najljepšu okućnicu, balkon i prozor, a nastavio glazbenim djelom programa u kojem je 
nastupao Vladimir Mikler. Odaziv je bio prilično dobar, s obzirom da nisu bile na snazi 
epidemiološke mjere, a program je trajao do 22.00 sata.  
 
Zaključak: Izvješće o održanom programu rada „Dan MO Kozala“ jednoglasno je 
usvojeno. 
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AD 2 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević predložio je da se programi rada za 2023. godinu zadrže u 
postojećim okvirima, s obzirom na porast cijena na tržištu te neizvjesnom situacijom koja slijedi 
nakon 1. 1. 2023. godine kada Hrvatska službeno ulazi u Eurozonu. Predložio je i da se 
naprave određene korekcije u troškovnicima samih programa, s obzirom na rast cijena te 
činjenice da su neke stavke poput nabavke transparenata realizirane u prethodnim 
razdobljima. Osim toga, programska aktivnost „Za našu Kozalu“ (eko akcija) pomakla bi se iz 
travnja u rujan jer se proljetni termin pokazao teškim za izvedbu zbog nestabilnih vremenskih 
uvjeta u proljeće. 
 
Zaključak: Nakon kraće rasprave, Vijeće je jednoglasno prihvatilo sve navedene 
prijedloge. 
 
 

AD 3 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević je iznio problem koji se pojavio i već duže vrijeme traje, a 
odnosi se na završne radove HEP-a tj. vraćanje u prvobitno stanje. Kao primjer je naveo 
zaštitne stupiće na nogostupu u Ulici Bože Milanovića na djelu koji se spaja sa stepeništem 
koje vodi u Ulicu Aleksandra Mamića prema kućnom broju 6, a koji se još uvijek nisu vratili na 
mjesto, unatoč nekolicini zahtjeva od strane i građana i VMO Kozala prema nadležnima. Isto 
vrijedi i za pješački prijelaz u Trinajstićevoj ulici kod k.br. 1,2 i 3. 
Članica VMO Ines Mijić je upozorila kako se građani žale da se na stepeništu u Ulici Mići Vojak 
koji vodi prema Baštijanovoj ulici pomiče nekolicina skalina i iste je potrebno sanirati. 
Član VMO Milan Francetić je upozorio kako je na mjestu pored marketa Brodokomerca 
potrebno vratiti oznaku na kojoj je bilo navedeno gdje se nalazi groblje Kozala. 
 
Zaključak: Sva prethodno navedena problematika bit će upućena nadležnim službama 
na rješavanje. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 17,30 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.  
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
Erika Valić Sanjin Matijević 


